



★ 東華三院150周年 TWGHs 150th Anniversary ★

滑板藝術網上展覽暨慈善拍賣

Skateboard Deck Art Online Exhibition cum Charity Auction

為慶祝東華三院成立150周年，本院將由2020年8月18日（星期二）至8月28日（星期五）舉辦「滑板藝術網上展覽暨慈善拍賣」，在蘇富比網站上展出近60組由中港台著名藝術家、演藝名人及東華三院愛不同藝術之藝術家所精心設計的滑板創作，並進行慈善拍賣，為東華三院屬校學生之藝術及音樂教育籌募經費。

是次活動特別採用滑板為創作素材，別具創意。滑板運動講求速度，當中所展現無拘無束、清脆利落的高難度動作，往往需要長期訓練，兼備打破常規、屢敗屢試的精神；一如東華三院為回應社會日新月異的需求，一直力臻完善，亦敢於創新，迎接挑戰，推出各式各樣嶄新的服務，達至「行善·行更遠」。

我們誠意邀請您慷慨支持本活動，與我們一同為周年誌慶。

To celebrate the 150th Anniversary of the Group, a Skateboard Deck Art Online Exhibition cum Charity Auction, will be held from 18 August to 28 August 2020, at the Sotheby's website, presenting nearly 60 lots of skateboard deck exclusively designed by various renowned artists, celebrities and TWGHs i-dArt, as to raise funds in support of TWGHs students' arts and music education.

The Event has particularly adopted skateboard as the creative carrier. Pursuing speed, boundless and challenging movement, skateboarding requires long period of training, determination to break the routine as well as perseverance. It indeed echoes with the service pledge of TWGHs, where we are dedicated to striving for the best over the years by launching an array of innovative and diversified services to meet the changing needs of the society. For charity, we go beyond.

We sincerely solicit your benevolent support to this event!

(馬清揚 MA Ching Yeung, Philip)
籌委會主席暨
東華三院第二副主席
Organizing Committee Chairman cum
2nd Vice-Chairman, Board of Directors

(文穎怡 Ginny MAN)
東華三院主席
Chairman
Board of Directors

籌委會委員 Organizing Committee Members:

何猷啟第五副主席 Mr. HO Yau Kai, Orlando, 5th Vice-Chairman
諸陳慧婷總理 Mrs. Natalie CHAN CHU, Director
洪若甄總理 Ms. Renee HUNG, Director

吳鄭雅瑜總理 Mrs. NG CHENG Nga Yu, Emmi, Director
莊紫祥總理 Dr. CHUANG Tsz Cheung, Christopher, Director
高易誼總理 Miss Annie KAO, Director